

Title (en)

Outer shell for a window or door structure

Title (de)

Vorsatzschale für eine Fenster- oder Türkonstruktion

Title (fr)

Panneau d'habillage pour une structure de fenêtre ou de porte

Publication

EP 2746515 A2 20140625 (DE)

Application

EP 13197061 A 20131213

Priority

DE 202012104958 U 20121219

Abstract (en)

The facing formwork has an insulating profile (27) fastened to a blind frame profile (1), a cover profile (28) connected with the insulating profile by a fastening unit and a seal (10) for against a filling element (11) at a casement frame profile (2). The insulating profile is formed for covering the blind frame profile and for covering the casement frame profile. The insulating profile has an outer part (29) formed of hard plastic and an inner part (30) formed of an insulating material. The seal contains a retaining element (36) for fastening at the blind frame profile.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorsatzschale (9) für eine Fenster- oder Türkonstruktion mit einem auf einem Blendrahmenprofil (1) befestigbaren Dämmprofil (27), einem über Befestigungsmittel (33) mit dem Dämmprofil (27) verbindbaren Abdeckprofil (28) und einer am Dämmprofil (27) befestigten Dichtung (10) zur Abdichtung gegenüber einem Füllkörper (11) an einem Flügelrahmenprofil (2), wobei das Dämmprofil (27) zur Abdeckung des Blendrahmenprofils (1) und auch zur Abdeckung eines Flügelrahmenprofils (2) ausgebildet ist und ein aus Hartkunststoff gebildetes Außenteil (29; 29a, 29b) und ein Innenteil (30) aus einem Dämmstoff aufweist. Um eine verbesserte Halterung der am Dämmelement angeordneten Dichtung zu ermöglichen, enthält die Dichtung (10) ein Halteelement (36) zur Befestigung an dem Blendrahmenprofil (1).

IPC 8 full level

E06B 3/30 (2006.01); **E06B 3/263** (2006.01); **E06B 3/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/305 (2013.01); **E06B 3/308** (2013.01); **E06B 2003/26321** (2013.01); **E06B 2003/26325** (2013.01); **E06B 2003/26332** (2013.01);
E06B 2003/26374 (2013.01); **E06B 2003/26389** (2013.01); **E06B 2003/6223** (2013.01); **E06B 2003/6247** (2013.01)

Cited by

US2023142702A1; US11976511B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202012104958 U1 20140327; EP 2746515 A2 20140625

DOCDB simple family (application)

DE 202012104958 U 20121219; EP 13197061 A 20131213